

## **Protokoll fört vid förbundsstyrelsemöte den 21 september 2020**

Närvarande: Stefan Palm, Petra Björk, Tomas Carlqvist, Editha Ehrmantraut och Conny Thunberg

Adjungerad: Peter Lundmark, förbundskansliet

### **§ 1 Mötets öppnande**

Stefan Palm hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat.

### **§ 2 Val av mötesordförande**

Stefan Palm valdes till mötesordförande.

### **§ 3 Val av mötessekreterare**

Peter Lundmark valdes till mötessekreterare.

### **§ 4 Val av justerare**

Editha Ehrmantraut och Tomas Carlqvist valdes att justera protokollet.

### **§ 5 Godkännande av dagordning**

Dagordning gicks igenom och godkändes.

### **§ 6 Föregående protokoll**

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

### **§ 7 Pågående ärenden**

- **Uppgifter till RF senast 15 september**

Inför ekonomiskt stöd från Riksidrottsförbundet (RF) 2021 har alla specialförbund blivit ålagda att skicka in delredovisningar av beviljade stöd, statistik och uppgifter avseende verksamhetsåret 2019. Efter att alla grenförbund (GF) lämnat sina underlag har förbundskansliet sedan lämnat efterfrågade uppgifter till RF och fått mottagningsbekräftelse.

- **Proposition stadgeändring**

Stefan Palm gick igenom de två stadgeändringarna som kommer att läggas som propositioner till förbundsmöte 2021. Förslag till stadgeändringarna är gjorda efter att SFF den 16 februari 2020 fått påpekning från RF att "SFF har enligt våra noteringar inte stadgar som är direkt förenliga med en stadgeskrivning som föreskriver att män och kvinnor SKA ingå i styrelse och valberedning. SF måste till 1 september förändra detta eller påvisa arbete som resulterar i förändring".

Förslag till stadgeändring är inskickade till RF och det har blivit bekräftat.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** förbundskansliet sammanställer propositioner och skickar ut till alla röstberättigade och begär samtidigt få in eventuella kommentarer.

## **§ 8 Enskilt samtal med Peter Eriksson**

Den 14 september hölls ett elitstödsmöte med Peter Eriksson från RF, Martin Carlsson från Svenska Ultimateförbundet (SUF) och Stefan Palm från SFF med anledning av uteblivet landslagsstöd 2020.

FS gick igenom de anteckningar som fördes av Stefan Palm under elitstödsmötet och när väl Peter Eriksson har bekräftat att Stefan Palms sammanfattning stämmer överens med Peters uppfattning om vad som ska läggas anteckningarna upp på Workplace i arbetsgruppen GF-SFF.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** efter Peter Eriksson bekräftat anteckningarna läggs dom upp på Workplace i arbetsgruppen GF-SFF

**att** stänga punkten "Enskilt samtal med Peter Eriksson"

## **§ 9 Förbundsutvecklingsplan (FUP)**

Med anledning av Corona och vad det har medfört har arbetet med FUP blivit lidande även från RF. Ansvariga från SFF avvaktar besked hur RF kommer gå vidare och återkommer på nästa FS-möte med besked, under tiden kommer man själva arbeta för att ta fram en enkät till alla föreningar för att få fram en grundbild hur man som förening anser att frisbeesporten kan utvecklas.

Editha Ehrmanntraut har även för avsikt att samtala med Mattias Ahlgren från Malmö för att skapa en strategi och målsättning för ultimate i Sverige.

## **§ 10 SFF GDPR**

Förbundskansliet har lagt ett dokument på Google Drive i mappen GDPR som beskriver [www.frisbeesport.se](http://www.frisbeesport.se) och dess innehåll av personuppgifter. FS uppmanas vid tillfälle läsa igenom dokument och hemsida för att se vad som kan förbättras.

Nästa steg är att ta fram ett register över behandling där det framgår vilka rutiner som finns för att behandla personuppgifter.

SDFA gör ett liknande arbete och har efterfrågat hjälp från SISU och även frågat övriga GF om dom är intresserade av ett gemensamt arbete. Om SISU erbjuder en utbildning ser FS det som intressant att delta om möjligt.

## **§11 SFF hemsida och SDFA**

Johan Robertson, ordförande för Svenska Discsportförbundet Allround (SDFA) har skickat mail till förbundsstyrelsen (FS) där han efterlyser information om varför SDFA ska aktivera en egen plattform och på vilka beslut det är grundat.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** Stefan Palm tar fram ett förslag till svar på Johan Robertsons skrivelse som sedan skickas efter att hela FS har lämnat sina synpunkter

## **§ 12 Eventuellt deltagande i RF arbetsgrupper/utskott etc.**

Hur kan SFF bli mer delaktiga i verksamhet som RF arbetar med?

Förslagsvis ta fram ett dokument som beskriver vilka arbetsgrupper och nätverk som finns och där man från RF söker representation från SF. I dokumentet även ta upp vilka personer vi vill ha kontakt med och hur vi kan dom på bästa sätt.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** förbundskansliet tar fram dokument med uppgifter

## **§ 13 Nya föreningar**

Med anledning av inträdesansökan från Nybro Discgolfklubb diskuterades olika medlemsavgifter och specifikt vad som definierar ett stödmedlemskap. FS rekommenderar föreningen att förtydliga vad ett stödmedlemskap innebär och att det finns skriftligen på lämplig plats.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** anta Nybro Discgolfklubb som medlemsförening och på samma gång rekommendera föreningen att specificera vad ett stödmedlemskap i föreningen innebär

## **§ 14 Utträde**

KFUM Burlöv IF har begärt utträde på grund av av allt för liten verksamhet.

## **§ 15 Föreningsavgift SFF**

FS behöver besluta om föreningsavgift för sent på året godkända medlemsansökningar. Detta då nya föreningar efterfrågar rabatterad avgift om man exempelvis blir godkänd under dom tre sista månaderna på året.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** bordlägga frågan till nästa FS-möte

## **§ 16 Gemensam träff våren 2021 med GF tas på Workplace**

Som tidigare år föreslår FS en träff med GF för diskussion av frågor i tiden, förslagsvis den 30 januari i Göteborg.

Förbundsstyrelsen beslutade

**att** förbundskansliet undersöker möjlighet till lokal och bokar för gemensamt möte efter avstämning med FS om lämplig dag

## **§ 17 TechSoup-kod för Workplace**

TechSoup är det företag i Sverige som bekräftar att vi är en ideell förening. För att kunna fortsätta använda oss av Workplace efter 1 december behöver vi som förbund få en kod från TechSoup som intygar att vi har rätt att använda Workplace utan kostnad. Tomas Carlqvist ansvarar för uppdatering av Workplace.

### § 18 Att diskutera stadgar

Inför nästa förbundsmöte vill Stefan Palm att FS går igenom delar av nuvarande stadgar och har därför lagt upp några frågeställningar.

Förbundsstyrelsen beslutade

att fortsatt diskussion sker på Workplace

### § 19 Nästa möte

Nästa möte är den 12 oktober 20.00 - 21.30 via WebEx. Förbundskansliet ansvarar för inbjudan till WebEx.

### § 20 Mötets avslutande

Stefan Palm förklarade mötet för avslutat och tackade för visat intresse.

Mötesordförande

DocuSigned by:  
*Stefan Palm*  
261E82B58AA841E...

Stefan Palm

Justeras

DocuSigned by:  
*Editha Ehrmanntraut*  
B1BF732C43BC42F...

Editha Ehrmanntraut

Mötessekreterare

DocuSigned by:  
*Peter Lundmark*  
3B7C3457A2334D5...

Peter Lundmark

Justeras

DocuSigned by:  
*Tomas Carlqvist*  
57245908B61D486...

Tomas Carlqvist